
Eerste Fonzie-bijeenkomst laat zien: Fonzie zijn we sámen! 
 
165 woningen, 165 meningen. En één Fonzie. Hoe gaan we zijn stekkie – de gezamenlijke 
buitenplaats rondom een paviljoen – zo inrichten, dat iedere Happy Days-bewoner er blij 
van wordt? Die vraag hebben we geprobeerd te beantwoorden op 9 maart. Na afloop van 
het workshopprogramma met circa 65 toekomstige bewoners was iedereen het erover 
eens: Fonzies stek moet een gezellige, actieve ontmoetingsplek worden voor héél Happy 
Days! 
 
Eén ding staat vast: een saaie boel gaat de gezamenlijke plek niet worden! Na de introductie 
en motiverend teambuildingpraatje van Sjaak Polak, oud-profvoetballer en tegenwoordig 
hoofdtrainer van het eerste vrouwenteam van ADO Den Haag, gingen de aanwezigen in acht 
groepjes aan de slag om een moodboard voor de buitenplaats te maken. Daar spatte de 
vrolijkheid van af. Duidelijke favorieten zijn de tafeltennistafel en de vuurplaats. Die kwamen 
op bijna elk moodboard terug. Ook lange (eet)tafels en een sfeervolle aankleding vonden de 
groepjes belangrijk. 
 
Fonzie zijn we sámen 
Wat ook duidelijk werd, de teams hadden het praatje van Sjaak Polak ter harte genomen. 
“Committeer je aan het gemeenschappelijke doel en geloof daarin”, was zijn boodschap. Met 
andere woorden: samen bouwen aan een bijzondere en sterke wijk betekent dat je het 
belang van de groep boven je eigenbelang moet zetten. Bedenk wat goed is voor de héle 
wijk. En denk na over dingen die Fonzie uniek maken en die je thuis niet hebt. Dus 
verschenen er op de moodboards geen barbecues – want daar komen er 
hoogstwaarschijnlijk toch wel 165 van in Happy Days – maar pizzaovens en vuurschalen met 
een kookpot. Ook werd besloten dat het paviljoen géén plek moet worden om je dertigste, 
veertigste, vijftigste of welk jubileum dan ook te vieren, om zo thuis de rommel te vermijden. 
De buitenplaats moet juist een locatie worden waar dingen worden georganiseerd waar 
iedereen uit Happy Days aan mee kan doen. Een spelletjesavond, vakantieactiviteiten voor 
de kinderen, een wijnproeverij, zondagmiddagconcerten of een badmintontoernooi. Oké, dat 
laatste natuurlijk alleen bij windkracht Weinig! 
 
Wordt vervolgd! 
De komende tijd gaat ERA Contour samen met een ontwerper aan de slag met het ontwerp 
voor het paviljoen en het buitenterrein. Daarin wordt met zoveel mogelijk wensen rekening 
gehouden, zodat Fonzie echt een plek wordt waar je als bewoner graag wilt zijn. Ook de 
praktische wensen uit de enquête worden daarin zoveel mogelijk meegenomen. Met stip 
bovenaan stonden daar een pakketpunt, tafels en stoelen en een AED. Het ontwerp dat 
straks op tafel ligt, is een goede, onderhouds- en kostenvriendelijke basis. Die kunnen jullie 
zelf – en uiteraard in goed overleg; denk aan de woorden van Sjaak! – verder invullen en 
inrichten.  
 
Volgende Fonzie-bijeenkomst 
En omdat we jullie mening en hulp erg op prijs stellen, kan het zomaar zijn dat we jullie de 
komende tijd vragen om feedback of om ons te helpen met het organiseren van een 
volgende activiteit. Daarover gesproken: op zaterdag 3 juni staat er weer een nieuwe 
bijeenkomst op het programma. Met als thema ‘Fonzies zaaiste dag ooit’ gaan we het dan 



hebben over het groen, spelen en beheer. Als je het nog niet hebt gedaan, meld je dan snel 
aan! 
 





 


